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Protokoll Årsstämma 2024, Sundby Strands Samfällighetsförening  

Datum: 20 mars, 2024  

Plats: Mötesplatsen, Gula Industrihuset.  

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Val av mötesordförande.  

    Stämman godkänner Camilla Johansson Kühne som mötesordförande. 

 

3. Val av mötessekreterare  

    Stämman godkänner Maria Lindgren som mötessekreterare. 

 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare   

    Stämman väljer Eva Colton och Lars Olof Gustafsson. 

 

5. Fastställande av Röstlängd 

   Röstlängd fastställs och läggs till handlingarna. 

  

6. Godkännande av Kallelse   

    Stämman godkänner kallelsen. 

  

7. Godkännande av Dagordning   

    Stämman godkänner dagordningen. 

  

8. Styrelsens Verksamhetsberättelse  

  Camilla föredrar verksamhetsberättelsen.  
    Stämman godkänner verksamhetsberättelsen.  
 

9. Fastställande av Balans- och Resultaträkning   

Föreningens kassör föredrar resultaträkning, intäkter och kostnader, samt redogör för de       

avvikelser mot budget som förekommer. Stämman godkänner och fastställer balans- och 

resultaträkning, samt förslag på resultatdisponering.  
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10. Revisionsberättelse   

Revisor går genom revisionsberättelse och sin granskning. Revisor har närvarat vid 

samtliga styrelsemöten. 

      Revisionsberättelse fastställs och läggs till handlingarna.  

 

11. Ansvarsfrihet för styrelsens medlemmar   

     Stämman fastställer ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

12. Val av styrelseordförande 

      Stämman godkänner förslag: Camilla Johansson Kühne, omval 1 år.  

 

13. Val av styrelsens medlemmar   

      Stämman godkänner förslag: 

      Angela Kübek, omval 1 år.  

      Erik Rindeskär, omval 1 år.  

      Kerstin Borell, omval 1 år.  

      Maria Lindgren, omval 1 år.  

 

14. Val av suppleanter till styrelsen 

      Stämman godkänner förslag:   

      Viktor Lundh, omval 1 år.  

      Erling Wåhlin, nyval 1 år. 

  

15. Omval av revisor och revisorssuppleant   

      Revisor Jan Frick-Jensen, omval 1 år och revisorssuppleant Ulrika Caglayan,  
      omval 1 år. Förslaget godkänns av stämman. 
  

16. Val av Valberedning.  

Kan ej väljas då frivillig saknas. Föreslås att styrelsen får komma med eget förslag, under 
förutsättning att ny valberedning inte går att få till under året. Förslaget godkänns av 
stämman. 
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17. Motioner från medlemmar och förslag från styrelsen. 

Motion: Utredning om förutsättningar för kolonilotter på gammal åkermark vid 
Åkerbyslingan. Det finns många parametrar att ta hänsyn till. T.ex. behov av 
parkeringsmöjligheter, kostnader för anläggandet, och vem/ vilka som ska stå för 
kostnaderna (innehavare av ev. kolonilotter eller samfälligheten), underhåll etc. Man 
måste också undersöka intresset för förslaget hos medlemmarna. Eventuellt finns 
möjlighet att ansöka hos kommunen om visst ekonomiskt bidrag, vilket i så fall också får 
utredas. 

Som alternativ till odlingslotter föreslås att man skulle kunna så t.ex. ängsblommor på 

den aktuella åkerbiten för att understödja biologisk mångfald.  

Stämman godkänner att styrelsen kan gå vidare med utredning.   

   

18. Ersättning till Styrelse, Revisorer och övriga   

      Stämman godkänner förslaget på 950 kr/roll 

 

19. Godkännande av debiteringslängd   

     Stämman godkänner debiteringslängd  

 

20. Antagande av verksamhetsplan och Budget för 2024 

Kassören redogör för budgeten 2024. Verksamhetsplanen för 2024 redovisas. Fråga om 

hur stor underhållsfonden egentligen behöver vara. Besvaras av kassör och revisor. 

Budget och verksamhetsplan godkänns av stämman. 

 

21. Övriga frågor 

Underhåll av bryggor – sker fortlöpande, men allt har en begränsad livslängd och därmed      

tryggt att ha en större summa i underhållsfonden. Rengöring och ytbehandling av 

bryggorna är planerad. 

Mindre grönområde i anslutning till bostadsrättsföreningarna vid Källarängen används 

som gångpassage av flera boende men börjar bli igenväxt. Grönområdet tillhör 

samfälligheten. Entreprenör kontaktas. 

Vildsvin har ev. noterats i området. En medlem tror att man kan ha haft besök på tomten. 

Skulle bekymmer med vildsvin uppstå ska kommunjägare kontaktas. 

Sjöfågel på bryggorna och vid badplatser: Försök gjordes förra sommaren med 

fågelskrämmor på bryggorna. Flera av dessa blåste bort eller gick sönder. Rusta har haft 

fågelskrämmor av bättre kvalitet. Möjlighet för inköp där istället ses över i god tid inför 

sommaren. 

 

22. Årsmötet avslutas 
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Signaturer: 

  

 

 

________________________________ 

Maria Lindgren, mötessekreterare 

 

 

 

 

_________________________________   _______________________________ 

Eva Colton, justerare   Lars Olof Gustafsson, justerare  


